
Mondelinge vraag van de heer Diederik Dunon in verband met de subsidiëring van de Fundays te 
Aarschot.  

De heer Dunon zegt dat voor de tiende keer begin juli in het centrum van Aarschot Fundays wordt 
georganiseerd. De vorige edities waren succesvol. Een leuk event over 3 dagen met voornamelijk 
ambiancemuziek, rommelmarkt en showcars. De toegang is gratis. Dit event wordt steeds rond 11 
juli opgezet. Hij vraagt echter welk aanknopingspunt dit event heeft met onze Vlaamse Feestdag en 
met 11 juli. Hij wil weten of dit event bestaat omwille van de nationale feestdag en of dit event een 
bijzondere zichtbaarheid hieromtrent heeft. Hij zegt dat het aankondigingsprogramma 2014 ‘Feest 
van de Vlaamse Gemeenschap’ vermeldt. Ook het logo van de provincie Vlaams-Brabant wordt 
opgenomen onder de melding ‘MET DANK AAN:’  

In deze context stelt hij de volgende vragen:  
 

 Wordt Fundays ook dit jaar gesponsord door de provincie? Hoeveel bedraagt dan het 
bedrag? 

 In kader van welk subsidiereglement? Onder welke dienst? 

 Wat is de specifieke motivering om Fundays 2014 te subsidiëren? Wanneer werd de 
subsidieaanvraag ingediend? Voor eerst welke motivatie gaf het organiserend comité in haar 
aanvraag om de subsidie aan te vragen en te kunnen ontvangen? En als evenement ter 
gelegenheid van het Feest van de Vlaamse Gemeenschap? En hoe heeft de provincie haar 
goedkeuring ter zake gemotiveerd? Werden er bepaalde voorwaarden wat betreft 
zichtbaarheid van de symbolen van de Vlaamse gemeenschap opgelegd of aanbevolen? 

 Hoe is ter zake de bemerking te vatten van de ambtenaar in de commissie Vlaams Karakter: 
Hij wijst erop dat in het vorige reglement 11 juli-vieringen in aanmerking kwamen, voor 
iedere gemeente in de provincie. Het nieuwe reglement laat dit alleen nog toe voor 11 juli-
vieringen in de zes faciliteitengemeenten? Toch wordt Fundays in 2014 gesubsidieerd? Of 
anders uitgelegd: hoe past de organisatie van Fundays Aarschot in de nieuwe aanpak van de 
subsidiëring van evenementen ‘ter stimulering van het Nederlands’ en welk belang heeft een 
dergelijk event in Aarschot, waar het Nederlands toch niet moet gestimuleerd worden of ziet 
de deputatie dit anders? 

De heer Dehaene, gedeputeerde, antwoordt dat er voor de organisatie van de Fundays te Aarschot 
in 2014 geen subsidies worden gegeven door de provincie Vlaams-Brabant. Er werd ook geen 
aanvraag ingediend door vzw Fundays.  

De heer Dunon vraagt waarom er dan wordt vermeld dat dit evenement plaatsvindt in het kader van 
het feest van de Vlaamse Gemeenschap.  

De heer Dehaene, gedeputeerde, reageert dat er eventueel nog subsidies kunnen ontvangen 
worden van de Vlaamse overheid voor de organisatie van dergelijke evenementen. 


